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Organitzada pel Consell Comarcal 

Jornada de Seguretat 
Vial a l'Escola de Policia 

de Mollet 
p.c. 

El dimarts passat va celebrar- se a l'Escola de Policia de Mollet 
del Vallòs, la I Jornada Tècnica de Seguretat Vial, dins del progra
ma de prevenció d'accidents a la comarca que s'està duent a ter
me des de fa uns mesos, organitzada pel Consell Comarcal. 

Aquestes primeres jornades 
van comptar amb la presència de 
més de cinquanta especialistes 
en el tema que van repartir-se en 
quatre taules de treball: infraes-
tructura viària (Xavier Font), me
sures jurídiques i policials (Fran
cesc Cam pana), educació vial 
(Miguel Àngel Marugan) i socors 
a accidentats (Jordi Cebrià). 

A l'acte de presentació d̂ a-
questes primeres jornades, hi in-
tervengueren Rosa Ribas.gerent 
del Consell Comarcal, Josep 
Lluis Pedragosa, gerent de la Ge
rència de Seguretat Vial, Joan Ra
mon Casas, conseller de l'Area 
d'Urbanisme i Ordenació del Ter
ritori, Julià Barrantes, conseller 
delegat de Sanitat, Josep M. Ro
dés, director de l'Escola de Poli
cia de Catalunya i Josep Torreci-
llas, alcalde acctal. de Mollet del 
Vallès. 

Objectius de les 
jornades 

Els objectius principals d'a
questes jornades són identificar 
els problemes més rellevants que 
distorsionen la seguretat vial, pro
posar mesures de millora, impul
sar les relacions i les interdepen
dències entre les institucions im
plicades i l'elaboració d'un dos
sier amb les conclusions de la 
Jornada. 

Conclusions: En la taula d'in-
fraestructura viària, es va fer una 
exposició dels punts o trams més 
conflictius de les carreteres de la 
comarca del Vallès Oriental, in
tentant veure les causes de la 
seva accidentabititat i proposant 
un seguit de mesures possibles 
per evitar- la, mesures tals com la 
senyalització, les lluminàries o les 
interseccions. 

Pel què fa a mesures jurídi
ques i policials, Francesc Campa
na va remarcar la "gran Impor
tància de l'educació vial a les 
escoles així com la coordinació 
que hauria d'haver- hi entre les 
diferents Institucions". 

En l'àrea de socors a acciden
tats, el doctor Jordi Cebrià va in
sistir en la importància " d'una 
bona assistència pre-hospitalà-
ria així com d'una perfecta 
coordinació local i comarcal". 
Ei doctor Cebrià insistí també 
en la importància de " bons tèc
nics pre- hospitalaris". 

Per la seva banda, Miguel Àn
gel Marugan (d'educació vial), in
sistí en la necessitat d'esforços 
publicitaris i reunions de les insti
tucions per una bona educació 
vial, així com "proposar a les au-
toescoles de donar un carnet 
provisional abans de concedir 
el definitiu". 

Granollers 

La Unió de Botiguers demana a la 
Generalitat que es controlin els 
presos que surten amb permís 

U.Pascual 

La reunió que es va fer el passat dijous a 
Barcelona entre el director general d'Institu
cions Penitenciàries de la Generalitat, Xavier 
Hernàndez, amb el president de la Unió de Bo-
tigures, Jordi Hortolà, el secretari de la Unió 
de Botiguers, Maties Llobet, el membre de la 
Junta directiva de la Unió, García Cuevas, i els 
regidors de Granollers de Seguretat ciutada
na, Santiago Rodríguez Crísoiino i d'Urbanis
me Josep Mayoral es va constatar que la pre
só de "Quatre Camins" no és la causa de l'o
nada d'atracaments que tia patit Granollers 
els darrers mesos. 

La reunió havia estat dema
nada pel president de la Unió 
de Botiguers per tractar sobre 
els problemes derivats de la ins
tal·lació de la presó per Grano
llers i rodalies. Per aquest mo
tiu van assistir a la reunió els re
gidors de l'ajuntament de Gra
nollers d'Urbanisme i Seguretat 
Ciutadana. 

Actualment a la presó de 
"Quatre Camins" situada al ter
me municipal de la Roca del Va
llès hi ha 618 presons, dels 
quals una gran part tenen dret 
a sortides temporals de caps de 
setmana o més dies, amb l'úni
ca condició de que portin di
ners suficients per subsistir du
rant el temps que siguin al car
rer. 

El president de la Unió de Bo
tiguers ens comenta com va 
anar la reunió de Barcelona, i 
també el que es va acordar. 
Una de les coses que han de
manat és que "es controlin els 
presos que surten amb per
mís. Els haurien de portar di
rectament a una altra ciutat". 
Per contra pel que fa als fami
liars i amics que visiten els pre
soners no h'hi pot fer cap mena 
de control. 

Una altra de les reivindica
cions de la Unió de Botiguers 
es la supresió de la línea d'au
tobusos que hi ha entre la pre
só i Granollers. El director ge
neral d'Institucions Penitencià
ries, Xavier Hernàndez els hi va 

manifestar que estudiaria la 
possibilitat que la línea d'auto
bús des de la presó a Grano
llers es suprimís. 

Segons Jordi Hortolà "nosal
tres creiem que la presó po
dia ser un reclam de delin
qüència, si bé s'ha donat el 
cas de ciutats amb un aug
ment molt fort de delictes sen
se que es pogués determinar 
per que era i llavors sense sa
ber perquè ha disminuït. Es 
per això que no podem dir 
que la delinqüècia que s'ha 
donat a Granollers sigui culpa 
de ia presó o sigui perquè 
s'han posat d'acord en anar a 
un lloc fins ara no explotat 
com era ia nostra comarca" 
Per Hortolà no hi ha solucions 
inmediates al conflicte que s'ha 
donat a Granollers en els dar
rers mesos. 

Controls diaris del 
delictes 

A la reunió de Barcelona amb 
el director general d'Institucions 
Penitenciàries van assistir-hi per 
part de l'ajuntament de Grano
llers els regidors d'Urbanisme i 
Seguretat Ciutadana, que van re
clamar la urgència de fer un estu
di d'impacte de la presó de Qua
tre Camins a la zona. Aquest es
tudi va ser promès pel Conseller 
de Benestar Social l'any passat. I 
Per la seva banda el director 
d'Institucions Penitenciàries, Xa-

JordlHortoià 

vier Hernàndez, va demanar al re
gidor de Seguretat Ciutadanda 
de Granollers, Santiago Rodrí
guez Crísoiino, que li fes arribar 
un informe diari sobre els delictes 
que es cometen a Granollers, a la 
qual cosa es va comprometre. 

Un altre punt qu va plantejar 
l'ajuntament de Granollers a tall 
d'exemple pel desajust en l'ade-
qüació dels serveis, és la manca 
de transport fins al centre peni
tenciari des de Granollers, que es 
contradiu amb la reivindicació de 
la Unió de Botiguers que en de
mana la la supresió de la línea 
d'autobús des de la presó a Gra
nollers. 

La reunió va servir per expres
sar la preocupació dels botiguers 
i del mateix ajuntament de Grano
llers com a conseqüència de la 
posta en funcionament de la pre
só de "Quatre Camins". 

Fins l'entrada en funcionament 
de la presó s'havia constatat la 
preocupació dels veïns de la 
zona per la seva ubicació. Aques
ta preocupació es va accentuar 
molt més amb la sèrie de robato
ris produïts a la nostra comarca 
en els darrers mesos. De seguida 
es va especular amb la possibili
tat que els atracadors tóssin re
clusos de la presó que es trobe-
sin amb permís de surtída. 

L'arrest de dos atracadors al 
restaurant "Mont-Vell" de Vallro
manes va desmuntar aquesta 
teoria donat que cap d'ells tenia 
relació amb la presó de "Quatre 
Camins" Tot i això el neguit de 
molts vïns de les rodalies del cen
tre penitenciari encara continua. 

LA NETEJA ES COSA DE TOTS 

Aprofitem 

24 h 

L'Ajuntament reculi vidre 

L'Ajuntament recull vidre que tu llences. Aquest 
vidre es pot reciclar, ajuda a estalviar diners al 
país i els beneficis que se n'obtenen s'invertei
xen a millorar la ciutat. 

El ciutadà hi col·labora 

No llençant el vidre a les escombraries, sinó 
als contenidors de color verd que s'han instal. lat 
a la ciutat. 
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